
Z A P I S N I K 
sa 28. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 09.07.2020. godine sa početkom u 15,00 sati 
u vijećnici općine Rugvica, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Stipo Rašić, g. Emil Majstorović, g. Marijan Matijević, g. Branko Karamarko, 
gđa. Tea Kolčić, g. Stipo Rajić, gđa. Željkica Cesar, g. Marko Petek, g. Šimo Bilić, g. Danijel 
Šošić, g. Robert Kostić, gđa. Amina Šekić. 
Izočni: gđa. Ana Munić, g. Željko Vojković, gđa. Ivana Jakovljević. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

  g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 
  g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
  gđa. Slavica Kalaica, voditeljica poslova za prostorno planiranje i   
              komunalne djelatnosti, 
  gđa. Jasna Pleša, voditeljica računovodstva, 
  g. Igor Đuran, novinar 01 portala. 

Zapisničar: Mira Grebenar. 
 

Sjednicu otvara g. Stipo Rašić, potpredsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja 
nazočne, utvrđuje da je sjednici od 15 vijećnika nazočno njih 12, dakle postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka. Predlaže nadopunu dnevnog reda točkom „II. Izmjene  
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. godinu”. 
Predlaže da to bude 4. točka dnevnog reda. Sa prijedlogom se svi vijećnici slažu, pa se 
nakon glasovanja jednoglasno usvaja slijedeći 

 
D N E V N I   R E D  

 

1. Verifikacija zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća održane 09.06.2020. 
godine, 

2. Pitanja i prijedlozi, 
3. II. Izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2020. godinu i projekcije za 

2021. i 2022. godinu, 
4. II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2020. godinu, 
5. Odluka o odabiru najpovoljnije ponude na natječaj za davanje u zakup 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine Rugvica, 
6. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana 

Općine, dodjelu nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, 
te dodjelu nagrada najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku 
generacije Osnovne škole Rugvica. 

 
Ad. 1. 

Nitko nema primjedbi na zapisnik, te Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 
glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća održane 09.06.2020. godine, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 2. 
A) g. Emil Majstorović, vezano uz nevrijeme prije nekoliko dana, navodi da je jedno 
drvo palo preko ceste, pita da li se ubuduće vlasnike opasnih stabala može obvezati 
da uklone takva stabla da ne dođe do takvih situacija. 
g. Mato Čičak odgovara da je razgovarao sa predstavnicima Hrvatskih voda. Naime, 
oni su to stablo htjeli ukloniti, ali vlasnik nije dao. Iz Hrvatskih voda su predložili da 
se obiđe teren, poslikaju se takve stvari i o tome napiše zapisnik. Nakon toga to će se 
pokušati riješiti. 
 
B) g. Emil Majstorović kaže da je na županijskoj cesti od Struge do Narta pet ili šest 
oštećenih šahti, cesta u Nartu je valovita, boji se da zbog svega toga ne bi došlo do 
nesreće. 
g. Mato Čičak odgovara da je problem sa ŽUC-om, dobijemo 500 do 600 tisuća kuna 
za intervencije. Navodi da smo pokrenuli postupak u Prevlaci gdje će se proširiti 
cesta uz nasip. Znači, problem je novac. Smatra da je rješenje da se napiše dopis 
prema Županijskoj upravi za ceste. Moli sve vijećnike da sve probleme, vezane uz 
ceste, a i ostale probleme, napišu, dostave u općinu i onda će se o tome razgovarati 
sa nadležnima. 
 
C) g. Robert Kostić postavlja pitanje u vezi kanalizacije – da li su radovi u rokovima. 
g. Mato Čičak odgovara da je teško išta reći, naime, odobreno im je produženje 3 
mjeseca radi situacije s koronom. Kaže da nisu u rokovima, već sad kasne, imati će 
penale radi kašnjenja. 
g. Robert Kostić pita kad im je krajnji rok za završetak radova. 
g. Ivica Radanović odgovara da je to negdje deveti mjesec 2021. godine. 
 
D) g. Marko Petek postavlja pitanje vezano uz kupljene parcele za izgradnju 
nogometnog igrališta. Da li je išta započeto – planiranje, projektiranje. 
g. Mato Čičak odgovara da je idejni projekt u izradi, bilo bi i prije da nije bilo 
situacije s koronom. 
 
E) g. Branko Karamarko  navodi da je situacija s kamionima u Obedišću postala 
nemoguća, cesta je uništena, kamioni voze po nogostupu. 
g. Mato Čičak odgovara da je priča pokrenuta, sve što smo mogli smo napravili, 
pozvani su državni inspektorat i ŽUC. Elaborat je gotov, pa sad čekamo da se odluku 
o zabrani prometovanja kamiona. 
 
F) g. Robert Kostić pita da li je završen projekt zamjene javne rasvjete (LED 
rasvjeta). 
g. Ivica Radanović odgovara da je sve po projektu zamijenjeno, ali se stalno 
nadodaju nove lampe. 
g. Robert Kostić kaže da u Novakima Oborovskim nije zamijenjena žarulja na 
svakom stupu, neke su preskočene. 
g. Mato Čičak, kaže, ukoliko negdje treba koju dodati, neka se stavi na papir, sve će 
se riješiti. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je potpredsjednik Općinskog vijeća zaključio 
ovu točku dnevnog reda. 
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Ad. 3. 
g. Stipo Rašić daje riječ članu Odbora za financije i proračun, g. Emilu Majstoroviću. 
g. Emil Majstorović upoznaje nazočne da je održana sjednica Odbora, te je 
jednoglasan zaključak istog da se predlaže Općinskom vijeću da donese II. Izmjene i 
dopune proračuna općine Rugvica za 2020. godinu. 
Kraće obrazloženje daje općinski načelnik, osvrće se na stavke koje se mijenjaju ili 
su nove kao što su sredstva rezerve, troškovi uspostave sustava zaštite i spašavanja, 
troškovi prijevoza otpada sa reciklažnog dvorišta, izgradnja igrališta u Preseki i 
Oborovu i druge izmjene proračuna. 
g. Robert Kostić pita  tko upravlja sa reciklažnim dvorištem i da li se što uspije 
prodati. 
g. Mato Čičak odgovara da sa reciklažnim dvorištem upravlja “Rukom”, navodi da  su 
nam se tu povećali troškovi,  godišnji trošak biti će nam veći, no puno toga se dovozi 
na reciklažno dvorište, te ćemo samim tim ispuniti zadane kvote. Također smatra da 
će nam sada područje općine biti čisto i neće biti divljih odlagališta. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku 
na glasovanje nakon čega Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 
II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA Općine Rugvica za 2020. godinu i projekcije za 
2021. i 2022. godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 4. 
gđa. Slavica Kalaica upoznaje nazočne da su ove izmjene Programa gradnje samo 
usklađenje sa II. Izmjenama proračuna. Naime, pod “javne površine” dodana je 
izgradnja sportskog igrališta u Oborovu, izgradnja sportskog igrališta u Preseki, te 
izgradnja pristupne rampe prema Savi. 
Vezano uz ove izmjene nema pitanja, ali vijećnica gđa. Željkica Cesar pita da li je 
moguće da se materijali koji su nadopuna dnevnog reda vijećnicima dostave par 
dana prije sjednice kako bi se isti mogli proučiti. 
g. Ivica Radanović odgovara da se zbog procedure nije moglo dostaviti prije. 
Nitko se više ne javlja za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 
II. IZMJENE PROGRAMA GRADNJE objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2020. godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
g. Ivica Radanović podsjeća nazočne da je na prethodnoj sjednici Općinsko vijeće 
raspisalo natječaj za davanje u zakup parcele u vlasništvu općine Rugvica. Tu 
parcelu obrađuje Cesar Marko, te je on na ovaj natječaj jedini dao ponudu, ponuda je 
otvorena, te će mu se produžiti zakup na godinu dana. Ukoliko bi u tih godinu dana 
parcelu prodavali, općina može raskinuti ugovor bez poštivanja otkaznog roka. 
Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o odabiru najpovoljnije ponude na natječaj za davanje u zakup poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 6. 
g. Stipo Rašić daje riječ članu Odbora za izbor i imenovanja, g. Emilu Majstoroviću. 
g. Emil Majstorović upoznaje nazočne da je Odbor za izbor i imenovanja održao 
sjednicu te jednoglasno donio zaključak da se predlaže Općinskom vijeću da u 
Povjerenstvo za obilježavanje Dana općine imenuju: Šošić Danijela za predsjednika, 
te Munić Anu, Vrhovnik Borisa, Jakovljević Ivanu, Čičak Matu, Munđer Roberta i 
Jakšić Nenada za članove. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, dodjelu 
nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te dodjelu nagrada 
najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku generacije Osnovne škole 
Rugvica. 
U Povjerenstvo se imenuju Šošić Danijel za predsjednika, te Munić Ana, Vrhovnik 
Boris, Jakovljević Ivana, Čičak Mato, Munđer Robert i Jakšić Nenad za članove. 
 
 
Potpredsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 16,15 sati. 
 
KLASA: 021-05/20-01/11 
URBROJ: 238/26-20-2 

 
 

Zapisničar:          POTPREDSJEDNIK 
                           OPĆINSKOG VIJEĆA 
 

Mira Grebenar                          Stipo Rašić 


